

1.世界

- 【a】感谢上帝所创造美好的世界，感谢神。基督的死与复活，克服了人选择犯罪而败坏的世界，并且将来预备新天新地给所有与持续主耶稣基督有信靠顺服关系。（创世纪 1-3 章，启示录 21-22 章）
- 【b】恳求上帝赐福联合国推动，及各国政府推动持续发展目标（Sustainable Development Goals）目标祷告，让世界贫穷的问题，医药和教育等 17 项基本目标需要获得提升。
<https://www.un.org/sustainabledevelopment/zh/sustainable-development-goals/>
- 【c】恳求上帝赐福正在发生打战的国家祷告。愿世界各国领导可与为着国民获得平安而加倍努力。
[https://zh.wikipedia.org/wiki/%E6%88%98%E4%BA%89%E5%88%97%E8%A1%A8_\(2003%E5%B9%B4%E8%87%B3%E4%BB%8A\)](https://zh.wikipedia.org/wiki/%E6%88%98%E4%BA%89%E5%88%97%E8%A1%A8_(2003%E5%B9%B4%E8%87%B3%E4%BB%8A))

2.国家

- 【a】感谢三一真神带领马国有多元种族国家，让信徒看见自己在国家挑战有使命和责任。（参考：王美钟，《大马华人教会的觉醒和更新》。吉隆坡：文桥：2003。）
- 【b】为马国中一些州属基督徒少于 1 巴仙祷告，愿主差派宣教士在其中关爱社会，见证基督，预备人心和环境，可与接受基督福音。
<https://zh.wikipedia.org/wiki/%E9%A6%AC%E4%BE%86%E8%A5%BF%E4%BA%9E%E5%AE%97%E6%95%99>
- 【c】为马国 MADANI 的治理国家理念可得以贯彻发展。让国家的经济和社会需要都获得供应。
<https://www.sinchew.com.my/news/20230202/nation/4444277>

3.教会

- 【a】感谢三一真神，为信徒可与顺从主耶稣，亲爱众圣徒感谢祷告（弗一：15-16）
- 【b】为基督教会信徒祷告，求主帮助信徒能够获得主所赐给的智慧和启示的灵-圣灵（弗一 17，— 13）被主照明心中眼睛，能明白上帝恩召有何等指望，上帝在圣徒所获得的产业有何等丰盛的荣耀，并且能够明白上帝在教会所施行能力是有何等超越能力。（弗一 17-25）
- 【c】为普世卫斯理教会对圣洁，神学和实践上的贯彻传递和学习和落实及更新祷告。无论是西方或是东方的卫斯理神学传统的教会可被主更新，明白及活出圣经中的圣洁，成为更多人福音的祝福。<http://scaccmm.sarawakmethodist.org/new/?p=4382>

4.家庭

- 【a】感谢三一真神，设立婚姻和家庭制度，并揭露在圣经中其中的指南；让人类幸福是有基础的。（诗篇十六）
- 【b】为正在寻找人生婚姻伴侣的弟兄姐妹祷告，也为着那些预备结婚的弟兄姐妹祷告，愿主赐福教会的婚前辅导和婚后的各项关怀，课程和活动等的推动祷告。（箴言三 5-6）
- 【c】为许多因为家庭破裂家庭中的夫妻和孩子们祷告。愿主兴起教会，信徒和各福音机构（包括幸福家庭中心）可有足够的智慧，策略和方案来祝福受伤的生命。（太十一 28-29）

Issachar Methodist Watchmen 15-21/2/2024

Prayer items 3rd week of February

1. World

- [a]** Thank God for creating this wonderful world. That, through Christ's death and resurrection the corruption of the world caused by man's sin is defeated. Give thanks also for God who will prepare a new heaven and a new earth for those who have an ongoing relationship of trust and obedience with the Lord Jesus Christ (Genesis 1-3, Revelation 21-22).
- [b]** Ask God to bless the United Nations and other world governments in their efforts to promote the Sustainable Development Goals (SDGs), and pray that the 17 goals set in the SDG will benefit the world's impoverished and meet their fundamental needs; such as medical and educational needs.
<https://www.un.org/sustainabledevelopment/>
- [c]** Pray for God to bless the nations that are at war. May leaders around the world step up their efforts to bring peace to their people.
https://en.wikipedia.org/wiki/List_of_wars:_2003%E2%80%93present

2. Country

- [a]** Give thanks to the Triune God for leading Malaysia to be a multiracial nation, and for giving all Malaysian Christians a distinct mandate in mission and responsibility in the country.
<https://ymi.today/2023/09/3-malaysian-christians-making-an-impact-in-our-nation-2/>
- [b]** Pray for the Malaysian states that have a Christian population that is fewer than 1%. May the Lord send missionaries to care for the society, bear witness to Christ, and prepare the people and the environment to receive His gospel. https://en.wikipedia.org/wiki/Religion_in_Malaysia
- [c]** Pray for the MADANI government's developmental roadmap for Malaysia. And, may the country be able to meet its economic and social needs. <https://www.pmo.gov.my/2023/01/malaysia-madani-to-restore-dignity-of-the-nation-pm-anwar/>

3. Church

- [a]** Give thanks to God for all believers; for their faith in the Lord Jesus and for their love for all God's people (Ephesians 1:15-16)
- [b]** Pray that all believers in the Christian church will receive the Holy Spirit, which brings about insight and revelation as the Lord illuminates the eyes of the heart, allowing them to understand the hope of God's call to which God has called us. May God reside in the saints and remind them of: "the riches of the glory of His inheritance in the saints, and the exceeding greatness of His power toward us who believe. (Ephesians 1:17-25)
- [c]** Pray for the teaching and application of scriptural holiness, according to the Wesleyan Tradition, by all churches all around the world. May the Lord restore scriptural holiness, and help all to understand and apply Biblical purity. May the understanding of the Gospel lead more to Christ.
<https://place.asburyseminary.edu/cgi/viewcontent.cgi?article=1558&context=asburyjournal>

4. Family

- [a]** Give thanks to the Triune God for His blessing upon all who are married and build families according to the will of God in the Bible. (Psalm 16)
- [b]** Pray for brothers and sisters who are seeking marriage partners, as well as those who are ready to marry. May they be willing to seek biblical marital counselling, and to seek to apply biblical marriage and parenting principles in their marriage and family. (Proverb 3:5-6)
- [c]** Pray for couples and children who are separated. May Lord provide for them churches, believers, and gospel organisations (including Happy Family Centre) with the insight, strategies, and plans necessary to bless and journey together with them as they mend their brokenness. (Matthew 11:28-29)

Pengawal Methodist Issachar 15-21/2/2024

Doa minggu ketiga Februari

1. Dunia

- 【a】 Syukur Tuhan kerana mencipta dunia yang indah, terima kasih Tuhan. Atas Kematian dan kebangkitan Kristus telah mengatasi dunia yang rosak yang disebabkan oleh pilihan manusia untuk berdosa, dan Syukur Tuhan akan menyediakan syurga yang baru dan bumi yang baru bagi semua yang mempunyai hubungan kepercayaan dan ketaatan yang berterusan dengan Tuhan Yesus Kristus (Kejadian 1-3, Wahyu 21 -22)
- 【b】 Mohon Tuhan memberkati Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu dan Kerajaan-Kerajaan negara masing-masing untuk mempromosikan Matlamat Pembangunan Mampan (Suitaibale Development Goals-SDG) dan berdoa untuk matlamat untuk meningkatkan keperluan asas dan miskin dunia seperti perubatan dan pendidikan Dan lain-lain (Kesemua 17 Aspek) .
https://ms.wikipedia.org/wiki/Matlamat_Pembangunan_Mampan
- 【c】 Berdoa untuk meminta Tuhan memberkati negara tempat yang ada berlaku perperangan. Semoga para pemimpin di seluruh dunia melipatgandakan usaha mereka untuk membawa keamanan kepada rakyat mereka.
https://en.wikipedia.org/wiki/List_of_wars:_2003%E2%80%93present

2. Negara

- 【a】 Terima kasih kepada Tuhan Tritunggal kerana memimpin Malaysia untuk menjadi negara berbilang kaum, dan terima kasih kepada Tuhan kerana menerangkan banyak orang Kristian melihat bahawa mereka mempunyai misi dan tanggungjawab di negara ini.
<https://www.freemalaysiatoday.com/category/opinion/2017/12/26/kepentingan-penganut-kristian-dalam-politik-malaysia/>
- 【b】 Berdoa untuk kurang daripada 1% penganut Kristian di beberapa negeri di Malaysia. Semoga Tuhan menghantar mubaligh untuk menjaga masyarakat, memberi kesaksian tentang Kristus, dan menyediakan hati dan persekitaran orang ramai untuk menerima Injil Kristus.
https://ms.wikipedia.org/wiki/Agama_di_Malaysia
- 【c】 Untuk pelaksanaan dan pembangunan konsep tadbir urus negara MADANI di Malaysia. Biarlah keperluan ekonomi dan sosial negara dibekalkan. <https://malaysiamadani.gov.my/pengenalan/>

3. Gereja

- 【a】 Terima kasih kepada Tuhan Tritunggal, dan berdoalah untuk orang percaya untuk mematuhi Tuhan Yesus dan mengasihi semua orang kudus (Efesus 1:15-16)
- 【b】 Bagi orang yang percaya dalam gereja Kristian, mereka boleh memperoleh roh hikmat dan wahu yang diberikan oleh Tuhan - Roh Kudus (Efesus 2:17, 1:13). Mata hati diterangi oleh Tuhan, dan mereka dapat memahami pengharapan panggilan Tuhan. Tuhan ada di dalam orang-orang kudus. Betapa kekayaan dan kemuliaan warisan yang telah kita perolehi, dan kita dapat memahami kuasa kuasa Tuhan yang luar biasa dalam gereja. (Efesus 1:17-25)
- 【c】 Berdoa untuk pelaksanaan dan pembaharuan kekudusan, teologi, dan amalan dalam Gereja Wesleyan di seluruh dunia. Sama ada gereja dalam tradisi teologi Wesleyan Barat atau Timur, ia boleh diperbaharui oleh Tuhan, memahami dan menghayati kekudusan dalam Alkitab, dan menjadi berkat kepada lebih ramai orang dengan injil.
https://google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&ved=2ahUKEwj_1ZD52KeEAxW2UGwGHeSgCqI4ChAWegQICRAB&url=https%3A%2F%2Fejurnal.methodist.ac.id%2Findex.php%2Fjita%2Farticle%2Fdownload%2F1465%2F1115%2F3156&usg=AOvVaw05vh0nICxr4Bts9o78A4to&opi=89978449

4. Keluarga

- 【a】 Terima kasih kepada Tuhan Tritunggal kerana menubuhkan institusi perkahwinan dan keluarga serta mendedahkan bimbingannya dalam Alkitab. Ada asas untuk menggembirakan manusia. (Mazmur 16)
- 【b】 Berdoa untuk saudara saudari yang sedang mencari pasangan perkahwinan, dan juga berdoa untuk saudara saudari yang sedang bersiap untuk berkahwin. Semoga Tuhan memberkati kaunseling sebelum perkahwinan dan penjagaan selepas perkahwinan, kursus dan aktiviti gereja. (Amsal 3:5-6)
- 【c】 Doakan ramai pasangan dan anak dalam keluarga yang keluarga mereka berpecah belah. Semoga Tuhan membangkitkan gereja, orang percaya, dan pelbagai organisasi injil (termasuk Pusat Keluarga Bahagia) untuk mempunyai kebijaksanaan, strategi, dan rancangan yang mencukupi untuk memberkati kehidupan yang menderita. (Matius 11:28-29)